
KINO KLUB ZAGREB
Trg žrtava fašizma 14 Zagreb 8.5.1989

ZAPISNIK

2.sjednice Predsjedništva Kino kluba Zagreb održane 4.5.1989.godine.

Prisutni:Branko Bubenik,Miro Mikuljan,Vladislav Knežević,Zlatko Crnčec, 
Davor Bolt,Milan Bukovac,Jasna Posarić,članovi predsjedništva.
Ostali:Duško Popović,Dubravko Tomljanović.

Dnevni red:
1.Izbor tajnika i domara kluba.
2.Program rada za 1989.godinu.

AD I:
Nakon što je Duško Popović odbio ponudu,a drugi kandidat Boris Morić 
nije bio prisutan na sjednici dogovoreno je da svi članovi Predsjed
ništva potraže nove kandidate za tajnika KKZ.Do izbora će poslove 
tajnika obavljati predsjednik kluba.
Nakon diskusije u kojoj su sudjelovali svi članovi Predsjedništva
KKZ o korištenju prostora i domara kluba odlučeno je:
-Radi stvaranja klupske atmosfere 4 redovnog otvaranja kluba,održa
vanja reda i čistoće u klubskim prostorijama,te stjecanje određenog 
prihoda kojim bi se financirale klupske aktivnosti organizira se 
ugostiteljska djelatnost zatvorenog tipa u klupskim prostorijama, 
koju će voditi domar KKZ.
Obzirom da je Narodna tehnika Zagreba vlasnik prostorija a Kino 
klub Zagreb korisnik prostorija izbor domara kluba,uvjeti najma 
,sklapanja ugovora,će zajedno dogovarati KKZ I NTZ.
Objavljuje se interni natječaj za izbor domara KKZ.Pismene ponude 
predati u tajništvo kluba,do 1.6.1989.godine.Uvjeti su: 
-ugostiteljska usluga zatvorenog tipa(za članove KKZ i Narodne

tehnike)
-obavljanje domarskih poslova u prostorijama KKZ.
-plaćanje režija za prostorije KKZ
-dobivanje dozvole za obavljanje interne ugostiteljske usluge od 
nadležnih organa općine.

-plaćanje naknade za korištenje šanka
Radi normalnog rada kluba produžuje se angažman Joška Lopara kao 
domara KKZ,do izbora novog domara.
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AD II.

Na osnovu usvojene "Programske orjentacije" na Skupštini KKZ 
razređeni su neki bitni parametri programa rada KKZ za 1989.godinu: 
-Svi članovi Predsjedništva i članovi kluba trebaju u svojim sredi

nama vršiti permanentnu agitaciju za učlanjenje novih članova. 
Jasna Posarić če sa kolegama na Likovnoj Akademiji izraditi novi 
plakat za animaciju članstva,koji će se izvjesiti na škole,fakulte
te, mjesne zajednice i radne organizacije.
Predloženi su novinari u raznim medijima informiranja sa kojima bi 
se ostvarila stalna veza za informiranje o radu KKZ.To su:

-Željko Movre:Radio Sljeme
-Nadžid Haznadar:Omladinski radio
-Dražen Ilinčić:Večernji list
-Zvonko Varošanec:TV Zagreb

-Podpredsjednik kluba Vladislav Knežević se zadužuje da izradi 
prijdlog filmskih projekcija i tribina,te imenuje voditeljem 
i organizatorom tih manifestacija.Program će se prezentirati i 
usvojiti prije jeseni kada će se početi realizirati.

-nakon animacije novih članova planira se početak održavanja novih 
tečajeva početkom lo.mjeseca.Vrsta i termini ovise o sastavu i 
broju kandidata.

-Sve snage kluba treba sada usredotočiti na dovršenje amaterskih 
filmova i video radova,da se dovrše do 5.6.89.kada je rok za 
prijavu za republički festival amaterskog filma.Video oprema će se 
posuditi od Kino saveza Hrvatske.

-Slično kao za vrijeme UNICE,za vrijeme republičkog festivala 
amaterskog filma u Zagrebu,kojega smo i mi suorganizatori,klub će 
biti mjesto okupljanja i druženja u slobodno vrijeme.U programu 
treba predvidjeti jedan termin u kojem bi se sve goste izvan 
Zagreba upoznalo sa klubom i porazgovaralo s njima o budućoj surad
nji.

-Šampionat dr Maksimilijana Paspe će se održati na dan osnivanja 
kluba 16.1o.l989-godine,sa novim propozicijama,kao gradski festival 
kino i video amatera.

-U studenom će se organizirati festival dječjeg amterskog filma i 
videa sa područja Zagreba.

Razno:
Komisija za film radi u četvrtak(svakih 14 dana): 18.5,1.6.,2o.6., 
sa početkom u 19«oo sati u prostorijama kluba.

Predsjedništvo KKZ


